
 

Tune IF Billard & Dart
- 

Generalforsamling den 23. januar 2025 klokken 19.00 
 

Referat 
 

Formanden bød velkommen til de fremmødte. I alt 16 medlemmer. 
 
1. Valg af dirigent 
 
Bestyrelsen foreslog Viggo Poulsen, som uden modkandidat modtog valget.  
Han konstaterede, at generalforsamlingen var indkaldt med lovlig varsel. Der havde været opslag i 
lokalposten, samt udsendt mail til medlemmerne med et varsel på 14 dage.  
 
2. Valg af 2 stemmetællere 
 
Der var ingen,  der ønskede hemmelig afstemning.  
 
3. Beretning fra formanden, herunder meddelelser fra hovedbestyrelsen 
 
Formanden kunne fortælle, at året er gået godt. Vi har fået et nyt bord, så der nu er 4 varme 
borde samt et koldt. Det nye bord er finansieret af Greve Kommune efter ansøgning fra os. 
 
Billard har nu 34 medlemmer, og vi har fået et par nye medlemmer her sidst på året. 
Dart er desværre ikke så godt kørende, der er pt. kun 1 medlem. 
 
Julefrokosten forløb superfint, flot smørrebrød fra den nye forpagter af hallens cafeteria. Der kom 
en stor opfordring til at støtte ham. 
 
Hovedbestyrelsen arbejder lige nu på at sammenlægge Tunehallerne og  Tune IF, da førstnævnte 
er en selvejende institution. 
 
Formandens beretning blev godkendt. 
 
4. Regnskab 
 
Regnskabet for året var udsendt til medlemmerne. Vores kasserer Bent Andersen gennemgik 
regnskabet på storskærm. Det ser fint ud, vi er meget godt kørende. 
 
Dirigenten opridsede reglerne for godkendelse af regnskabet. Det er generalforsamlingen for 
hovedforeningen, der godkender regnskabet. 
 
John Dahl forespurgte om budget for 2025 ikke var udarbejdet, da det ikke var vedlagt det 
fremsendte regnskab. Kassereren svarede, at det først blev udarbejdet på det førstkommende 
bestyrelsesmøde.  
 
Dirigenten konkluderede, at der til næste generalforsamling og fremover fremsendes regnskab 
samt budget. 
 



5. Indkomne forslag fra bestyrelsen 
 

1. Nedlæggelse af Dartafdeling, da der ikke er medlemmer nok til at opretholde denne, der er 
pt. kun 1 medlem. 

 
Konklusionen på dette forslag er, at afdelingen bibeholdes, og bestyrelsen arbejder videre 
på en løsning med at få flere medlemmer. De, der ønsker at spille dart, kan fortsætte med 
det bare uden kontingent.  
 

2. Forslag om at hæve kontingent fra 800,00 kr. til 1.000,00 kr. om året. Grundet stigende 
driftsudgifter til vedligehold af vores borde samt evt. nyindkøb af computere til  
scoreboard. 

 
Dirigenten oplyste, at det ikke er generalforsamlingen, der fastsætter kontingent men 
bestyrelsen. Der var efterfølgende ikke nogen, som havde bemærkninger til dette. 

 
6. Beslutning om antal medlemmer i bestyrelsen 
 
Bestyrelsen foreslår, at der fremover er 3 medlemmer af bestyrelsen: Formand, kasserer samt 1 
bestyrelsesmedlem. 
 
Da der manglede en begrundelse for dette, spurgte dirigenten efter denne. Formanden svarede, at 
der lige pt. ikke er arbejde nok til 5 personer, men den kan jo altid udvides igen. 
 
7. Valg  
 

A. Formanden Frantz Johansen er på valg, modtager genvalg for 2 år. Da der ikke var 
modkandidater til posten, blev han valgt. 

B. Medlem til afdelingsbestyrelsen: John Jensen modtager genvalg. Da der ikke var nogen 
modkandidater, blev han valgt. 

C. Suppleant til afdelingsbestyrelsen: Gert Burhøj Tæbrink er villig til valg. Gert valgt for 1 år. 
D. Medlem og suppleant til hovedbestyrelsen: Det skal være et medlem af 

afdelingsbestyrelsen. Frantz blev valgt som medlem, og John Jensen som suppleant. 
      E.   Revisor, Henning Skafte, modtager genvalg. Valgt. 
            Revisorsuppleant Jan Mikkelsen modtager genvalg. Valgt. 
 
8. Eventuelt 
 
Palle Petersen bad om ordet. Han kunne nu løfte sløret for den nye interne turnering, der kan 
starte nu. Spilleplaner blev omdelt til de deltagere, der var tilstede. 
 
Han oplyste videre, at vores  scoreboard nu var opdateret med de nye snit, som er opnået internt. 
 
Det blev ligeledes drøftet, hvorvidt vi skulle have et hold i 2 division. Det arbejdes der videre på. 
 
Palle var ikke meget for det , men der skulle uddeles præmier for den interne turnering. Han 
startede som i alle store turneringer. 
 
3. Palle Petersen  
2. Nils Christensen 
1. John Dahl 



 
Stor tak til Palle for det store arbejde. 
 
Herefter takkede dirigenten for god ro og orden og erklærede generalforsamlingen for slut kl. 
20.30. 
 
Formanden takkede for det gode fremmøde. 
 

 
Tune den 24. januar 2025 
 
 

 
 
 
Referent                                                                                                                        Dirigent 
 
Referent John Dahl                                                                                                      Viggo Poulsen 
 


